
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 09/2023

Aika: 7.3.2023 Paikka: Huone 301C
kello 16:00 Otakaari 4

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Maiju Koponen Vilma Martti S 10.1
Sofia Ahola Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen (sihteeri) Ella Koivisto
Aino Ylänne

Poissa:
Elias Peltola

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 16:23

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Hyväksytään esityslista kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Ei ilmoitusasiaa.
5.2. Tornivaara kertasi, mistä Rakennusinsinöörikillan postilaatikot löytyvät.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Turunen Iiris
Leppänen Joel
Päätös: Hyväksytään yllä olevat henkilöt jäseniksi.

6.2. Raadin palaute
Pasanen on saanut toimarisitseiltä palautetta. Palaute liittyy turvallisuuteen
humoristisessa mielessä. Raati on käsitellyt palautteen ja kiittää siitä.
Karvonen ja Kontio ovat saaneet palautetta Lappeenrannassa koskien YKI:n
vuosijuhlia. Raksan edustajat ovat livistäneet sillikseltä.
Armatuurin puheenjohtaja lähetti terveisiä Simolle.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Kontiolla menee hyvin. Pitäisi vielä palautua kivasta viikonlopusta
Lappeenrannassa.
Koponen on ollut kipeänä ja myös viisaudenhammas on kipeytynyt. Hyvin
menee muuten. Paljon hommia tehtävänä lähestyvän KP:n vuoksi.
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Pasasella menee hyvin. Kiireistä, kuten muutosta, selvitty. Stressitöntä
menoa.
Koivistolla menee ihan okei - kevättä odotellessa. Koivisto oli edustamassa
raksaa KY:n vuosijuhlilla viikonloppuna.
Luhtamäki oli ollut myös KY:n vuosijuhlilla. Menee ihan jees.
Aholalla hommaa on riittänyt. Nyt on vähän helpottanut. Muutto sujunut ihan
hyvin, lamput puuttuvat vielä. Kandityö stressaa jonkin verran.
Karvonen sai töitä kuluneella viikolla, ja oli viikonloppuna Armatuuri ry:n
vuosijuhlilla lappeenrannassa. Koki muutamia kulttuurishokkeja.
Ylänteellä menee hyvin. Kuunteli mielenkiintoisen puheen sellusta. Virtis
stressaa ennätyspaljon eli jopa yhden yksikön verran.
Juvakka viettänyt viikonloppua Lappeenrannassa. Oli todella ihanaa. Paljon
hommaa. Kiireistä.
Peltolalle kuuluu hyvää reissusta. Thaimaa höllii.
Tornivaaralle kuuluu hyvää, paljon juttuja tekeillä. Myös kivoja juttuja tulossa.

7.2. Äpy esittäytyy
Äpy esittäytyi ennen kokousta raadille.

7.3. Menneet tapahtumat
7.3.1. Toimarisitsit

Juvakan mielestä haippinen tapahtuma! Ruokaa kehuttiin todella
paljon. Pysyttiin aikataulussa. Vessajono-karaokekoppi oli menestys.

7.3.2. IK - Myy - Vasara -sitsit
Pasanen kertoi sitseistä, vastoinkäymisistä huolimatta sitsit sujuivat
erinomaisesti. Ruoka oli hyvää ja jengi viihtyi. Sitseillä pääsi
näkemään erilaista HY:n sitsikulttuuria.

7.3.3. Hiihtoretki Leppävaaran laduille
Martti kertoi, että osallistujat nauttivat. Sää suosi myös.

7.3.4. ISOsitsit
Vehnäjauhoa lensi, ei liikaa IK:laisia paikalla. Ihan kivaa.

7.4. Raadin härpäke
Martti antoi tilannekatsauksen viestillä, jonka Tornivaara luki raadille. Vilma
selvittelee olkaimia edelleen, ja esitteli raadille vaihtoehtoja. Raati suosii
H-mallisia olkaimia, vapaat kädet muuten.

7.5. Raadin IG-esittely
Suunnitellaan raadin esittelyä. Ihailtiin MK:n hallituksen IG-reels videota.
Kontio heitti idean, jossa olisivat “hahmot” eli raatilaiset ja niiden vieressä
näkyisi tilastoja aina kyseisestä raatilaisesta. Raati innostui tästä ideasta.
Martti, Kontio ja Juvakka suunnittelevat raadin esittelyvideota eteenpäin.

8. YHTEISET
8.1. Kiltasopimus

Tornivaara kertoi kiltasopimuksesta. Ahola, Martti ja Tornivaara ovat olleet
ENG:n kanssa tapaamisessa. Tornivaara esitteli kiltasopimuksen. Sopimus
laitetaan eteenpäin heti kokouksen jälkeen. Käsiteltiin myös
korkeakoulusopimuksen budjettia. Aikomuksena pyytää vähän enemmän
tukea kuin viime vuonna nousseiden kulujen myötä.
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9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. KP jatkot

Koponen ilmoitti Karvoselle, että hän on järjestämässä jatkoja. Ahola lupasi
auttaa Karvosta. Kisällejä pyritään saamaan myös auttamaan jatkojen
järjestämisessä.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Toimikunnan toimihenkilöt

Peltola haluaa muistuttaa viestillä, että esim. valokuvaajia pyydettäisiin
tapahtumiin hyvissä ajoin. Valokuvaamiseen löytyy innokkaita. Sama
muistutus koskettaa myös graafikoita.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Opintosektorin kuulumiset

Ahola on pitänyt Telegram-sovelluksessa kyselyn kandidaattivaiheen
kursseista 5. periodissa.
Alumnivastaavien kanssa on kokoustettu. Hyviä suunnitelmia tulossa,
esimerkiksi curlingia. Suunnitteilla on myös koko ENG:in abitapahtuma.

13. IE-Perhe
13.1. IE-tapahtuma 19.4.

Pasanen kertoi myhäillen salaisesta konseptista. Ylänteellä oli aivan liian
hauskaa, kun Pasanen kertoi salaperäisesti tapahtumasta. Raati jäi
odottamaan jännityksellä, mitä tuleman pitää.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Tapaaminen ENG-henkilökunnan kanssa

Koivisto kertoi tapaamisesta. Alustavaa puhetta oli käyty orientaatioviikon
aikataulusta. Muutenkin yleisistä aikatauluista oli keskustelu koulun ja killan
yhteisten asioiden osalta.

14.2. Fuksioppaiden tekstit
Aloitettu suunnittelemaan tekstejä. Pyydetty raadilta lyhyitä esittelyjä
suomeksi ja englanniksi. Puheenjohtajalta kaivataan pidempi teksti. Myös
ISOvastaavalta ja opintovastaavalta halutaan mahdollisesti kattavammat
tekstit. Tornivaara kysyi määräajasta. Luhtamäki arvioi teksteille suhteellisen
lyhyttä (noin viikon mittaista) dedistä. Dedistä ei kuitenkaan päätetty vielä.
Wapun jälkeen on kuvaussessio tätä varten.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. ISO haastattelut

Juvakka kertoi kv-ISOjen tilanteesta. Lisää tarvittaisiin. Markkinointia pyritään
lisäämään.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut ja kulukorvaukset
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Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat laskut ja kulukorvaukset.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Vilman Kuulumiset

Hyvä mieli tämän päivän raatihommista. Kipeys vähän stressaa. Olisi kiva
parantua.

19.2. Vasara VPJ:n viesti
Vasara kaipaisi työvoimaa vuosijuhlilleen perjantaina. Näin lyhyellä
varoitusajalla ei valitettavasti onnistunut työvoiman hankkiminen.

19.3. Syksyllä tapahtuma: Shaking up tech
Tornivaara ilmoitti raadille vuosittain toistuvasta Aalto-yliopiston järjestämästä
tapahtumasta, joka on ollut tauolla koronan aikaan. Kyseinen tapahtuma
tekee paluun.

19.4. Kaskelotin tilannepäivitys
Kaskelotti-rahaston kehittäminen ei ole vielä edennyt muiden kiireiden vuoksi.

19.5. Raadin huomio
Raati on laittanut merkille, että tietyt fuksit tutkivat tarkasti pöytäkirjoja.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous pidetään poikkeuskokousaikaan seuraavan viikon tiistaina klo
14:00 Otakaari 4:ssä. Tila sovitaan myöhemmin.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Tornivaara päätti kokouksen ajassa 17:51

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Tommi Karvonen

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 7.3.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 7.3.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Maanmittarikilta Kulutasaus sitsit & ymppäpäivät 250,41

Rasmus Kontio Armatuuri edustus 66,00

Elias Peltola Kilometrikorvaus 6,50

Ilmari Oinonen Kahvia ja kauramaitoa 77,10

Rasmus Kontio Sulkapallokentän varausmaksu. 15,00

Miika Luhtamäki KY edustus 75,90

Maiju Koponen SIK edustus 59,40

Lari Paukkunen Jallua ja monitoimityökalu DG:lle lahjaksi 10,00

Lari Paukkunen DG edustus 20,00

Teekkarispeksi ry Ryhmälippu 393,00

Ramzi el Geneidy Piirtelyä ja pirtelöä 68,25

Lotta Elonen Kauramaitoa + 2 MUOVIKASSIA 28,74

Vilma Martti YKI edustus 62,70

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


